
Protokół Nr 31/2021

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki

oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego

w dniu 17 listopada 2021 roku 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju

Społeczno-Gospodarczego Rady Powiatu  w Lipnie zwołane zostało przez Przewodniczącą

Komisji- Panią Dorotę Łańcucką. Odbyło się w trybie zdalnym.

1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji D. Łańcucka dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała członków

Komisji.    

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący  Komisji  stwierdził,  że  obecnych  jest  5  członków  na  5-osobowy  skład

Komisji,  zatem podejmowane decyzje  będą prawomocne.  Ponadto w posiedzeniu  Komisji

udział  wzięła  Pani  Agnieszka  Grzywaczewska-  Naczelnik  Wydziału  Rozwoju,  Promocji,

Kultury, Sportu i Turystyki.

/lista obecności w załączeniu do protokołu/ 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  odczytał  proponowany  porządek  posiedzenia  i  zwrócił  się  do

członków Komisji o uwagi.

Uwag nie było. 

Następujący porządek posiedzenia Komisja przyjęła jednogłośnie:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Zapoznanie  się  z  projektem  petycji  w  sprawie  budowy  Stopnia  Wodnego  w

Siarzewie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zakończenie.

4. Zapoznanie  się  z  projektem  petycji  w  sprawie  Budowy  Stopnia  Wodnego  w

Siarzewie. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji mamy zająć się

projektem petycji w sprawie budowy Stopnia Wodnego w Siarzewie, o którym słyszymy już

od wielu lat.  Okazuje się, że Minister Klimatu i Środowiska w postępowaniu odwoławczym



uchylił  w  całości  decyzję  środowiskową i  przekazał  sprawę  do  ponownego  rozpatrzenia.

Przewodnicząca Komisji poprosiła panią Naczelnik o kilka słów w tej sprawie. 

Pani Agnieszka Grzywaczewska- Naczelnik Wydziału Rozwoju, Promocji, Kultury, Sportu i

Turystyki  powiedziała,  że  projekt  petycji  do  Starostwa  skierował  Związek  Gmin  Ziemi

Kujawskiej. Nie mam wiedzy czy uchwała, o  której wspomina się w projekcie petycji została

podjęta. Projekt petycji został skierowany do samorządów, które są zainteresowane budową

stopnia wodnego w Siarzewie. Jest to propozycja wywołania uchwały intencyjnej, w której

Rada potwierdziłaby swoje poparcie dla tej inwestycji.   Związek  Gmin Ziemi Kujawskiej

chciałby,  aby  samorządowcy  z  terenu  zainteresowania  powstaniem  stopnia  wodnego

ponownie wyrazili swoje zdanie w tej kwestii. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że możemy się tylko posiłkować stanowiskiem, bo nie

ma jeszcze zmian w statucie. Zapytała czy członkowie komisji chcieliby zabrać głos. 

Radny J.  Wadoń powiedział,  że  uważa że Związek Gmin Ziemi  Kujawskiej   na ostatnim

spotkaniu  w  Ciechocinku  podjął  uchwałę.  Problem  ten  jest  znany.  Temat  z  nasileniem

powraca przed wyborami. W tej sytuacji procedura zaszła najdalej  ze wszystkich prób, bo

została  wydana  decyzja  środowiskowa.  Rolą  nas  Radnych  jest  podtrzymywanie  nacisku

społecznego, jeżeli się zgadzamy z potrzebą budowy stopnia wodnego lub wyrażenie naszego

sprzeciwu. Radny wyraził poparcie dla inwestycji budowy Stopnia Wodnego w Siarzewie. 

Przewodnicząca Komisji dodała, że przyczyny dlaczego powinien powstać ten stopień wodny

jest wszystkim znany, a podobnych stopni wodnych potrzeba jest więcej. 

Radny J. Kowalski zauważył, że problem ten jest już długo dyskutowany. Wszyscy widzą, że

jest zasadność budowy stopnia wodnego w Siarzewie,  ale jest to tylko kwestia decyzji  na

szczeblu centralnym. Lokalnie wszystkie samorządy zabiegają o ten stopień, 

Radny J.  Wadoń zapytał,   czy wiadomo w jakiej  części  minister  zakwestionował decyzję

środowiskową? 

Pani A. Grzywaczewska odpowiedziała, że nie ma wiedzy w tej sprawie.  

Radny J. Góźdź uważa, że już wszystko zostało powiedziane.   

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki oraz Promocji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego  w  obecności  5  członków  na  5-osobowy  skład  Komisji  jednogłośnie

podtrzymuje stanowisko o budowie Stopnia Wodnego w  Siarzewie.

5. Sprawy różne.

Nie było.

6. Zakończenie.



Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Dorota Łańcucka zamknęła

posiedzenie  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  oraz  Promocji  i  Rozwoju

Społeczno-Gospodarczego w dniu 17 listopada 2021 roku.
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